
Protokół Nr LXVI/2023
z posiedzenia LXVI sesji Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji

z dnia 30 października 2023 roku.

Stan – 15
Obecni – 15

Lista obecności w załączniku.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 13:45.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania uchwał. Otwieram LXVI sesję Rady Miejskiej VIII Kadencji. Witam Panie
i  Panów Radnych przybyłych na dzisiejszą  sesję,  witam Burmistrza  Miasta  Pana Pawła
Kalinowskiego, witam Zastępcę Burmistrza Panią Halinę Fijałkowską, witam Panią Annę
Wilińską  Zastępcę  Naczelnika  Biura  Organizacyjnego  Burmistrza  Miasta,  szczególnie
serdecznie witam naszych gości stypendystów Gminy Miasta Gostynina wraz z rodzicami i
opiekunami,  witam Panie Dyrektor miejskich przedszkoli, witam Panie z Biura Obsługi
Rady Miejskiej,  witam Pana informatyka,  witam media gostynińskie,  witam Wszystkich
Państwa.

Do punktu 2

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Porządek sesji Państwo otrzymali. Czy
ktoś ma jakieś uwagi, bądź propozycje zmian do porządku obrad?

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Mam jedną propozycję,  mianowicie
chciałbym  prosić  o  wykreślenie  punktu  14  z  porządku  obrad  -  Przyjęcie  protokołu
z  LXV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Gostyninie,  po  prostu  nie  zdążyliśmy,  w  okresie
międzysesyjnym  Biuro  Obsługi  Rady  Miejskiej  pracowało  w  składzie  jednoosobowym
i  protokół  jest  prawie  gotowy,  ale  uznałem,  że  jednak  nie  będziemy  go  prezentować,
Państwo musicie  go otrzymać odpowiednio wcześniej,  stąd taka propozycja,  aby dzisiaj
tego protokołu nie przyjmować, natomiast będzie on zgłoszony na sesję listopadową.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionej propozycji  zmiany w porządku obrad. 

Za  wykreśleniem  z  porządku  obrad  punktu  14  pod  nazwą  „Przyjęcie  protokołu
z LXV sesji Rady Miejskiej w Gostyninie”, głosowano następująco:



Za - 14: Bryłka Katarzyna,  Chojecka – Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Wróblewski
Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Punkt 14 został wykreślony z porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą głosowano następująco:

Za - 14: Bryłka Katarzyna,  Chojecka – Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Wróblewski
Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Wręczenie stypendiów Miasta Gostynina dla najzdolniejszych uczniów.
4. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.
5. Informacja dyrektorów przedszkoli o realizacji zadań statutowych w roku szkolnym

2022/23:
1) Przedszkole nr 1 w Gostyninie,
2) Przedszkole nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Gostyninie,
3) Przedszkole nr 4 w Gostyninie,
4) Przedszkole  Niepubliczne  z  Oddziałami  Specjalnymi  „Akademia  Przedszkolaka”

w Gostyninie. 
6. Informacja  Burmistrza  Miasta  Gostynina  z  realizacji  zadań  wynikających

z  Rozporządzenia  Ministra  Sprawiedliwości  z  dnia  1  czerwca  2010  r.  w  sprawie
podmiotów,  w  których  jest  wykonywana  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca
społecznie użyteczna.     

7. Informacja związana z analizą złożonych oświadczeń majątkowych.
8. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 
9. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  czasu  bezpłatnego

nauczania,  wychowania  i  opieki  oraz  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie
z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Miasto Gostynin przedszkolach,
oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych.



10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej
Miasta Gostynina.

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.
12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 386/LVI/2022 Rady Miejskiej w Gostyninie

z  dnia  29  grudnia  2022 roku w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na  lata
2023-2034.

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Andrzeja Szlezyngiera na działalność
Burmistrza Miasta Gostynina.

14.  Sprawy różne.
15. Zamknięcie obrad.     

Do punktu 3 

Wręczenie stypendiów Miasta Gostynina dla najzdolniejszych uczniów.

Odczytano  Protokół  z  posiedzenia  Komisji  Stypendialnej  w  sprawie  zaopiniowania
wniosków o przyznanie stypendium za rok szkolny 2022/2023 dla najzdolniejszych uczniów
- treść protokołu stanowi załącznik do protokołu z sesji w wersji papierowej.     

Nastąpiło wręczenie stypendiów dla najzdolniejszych uczniów przez Burmistrza Miasta
Gostynina  Pawła  Kalinowskiego,   Przewodniczącego Rady  Miejskiej  Andrzeja  Redera
oraz Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Annę Majchrzak.

Stypendia otrzymali:

1. Krzysztof Piątkowski – uczeń Szkoły Podstawowej nr 1 w Gostyninie,
2. Natalia Kusiak – uczennica Akademickiego Liceum Ogólnokształcącego w Kutnie,
3. Wiktor Sobiecki  – uczeń  Szkoły Podstawowej nr 3 w Gostyninie,
4. Filip Kowalczyk - uczeń  Szkoły Podstawowej nr 3 w Gostyninie,
5. Szymon Jędrzejewski  – uczeń  Szkoły Podstawowej nr 3 w Gostyninie. 

Do punktu 4 

Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Miasta.

Burmistrz  Miasta  Paweł  Kalinowski -  Przedstawił  sprawozdanie  z  działalności
Burmistrza za okres od dnia 22 września 2023 roku do 23 października 2023 roku – treść
sprawozdania stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej. 

Radny Stanisław Lewandowski -  Chciałem się odnieść do powietrza atmosferycznego,
któremu Pan Burmistrz poświecił sporo uwagi, czy w sezonie grzewczym 2023/2024 będzie
jakaś szczególna kontrola i nadzór na jakością powietrza, chociażby w postaci dronu, który
wcześniej  się  sprawdził  i  z  tego co  wiem,  zdyscyplinował  bardzo wielu  użytkowników
pieców, czy Pan Burmistrz przewiduje w tym sezonie, czy może to się już zaczęło, bo jak
wiemy pyły PM 2,5 są potwornie szkodliwe i  niestety w tkankach miękkich u każdego
osiadają.  Kto  lubi  spacerować  wieczorem  i  porusza  się,  to  odczuje  to  w  sposób
jednoznaczny. Czy będzie dron, czy będzie analiza, czy są inne metody i środki, które będą
przeciwdziałać zatruwaniu powietrza?



Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  Już to było parokrotnie mówione, przypomnę, że
od stycznia planujemy zatrudnić ekodoradcę, miasto otrzyma dofinasowanie ze środków
Urzędu  Marszałkowskiego  i  w  ramach  tych  działań  ekodoradcy  między  innymi  będzie
próba poprawy jakości powietrza, aczkolwiek sam ekodoradca tego nie zrobi. Kontrole będą
przeprowadzane systematycznie, jeżeli będzie też taka konieczność, będą zgłoszenia urząd
będzie interweniował. 

Radny Stanisław Lewandowski -  W ciągu dnia, czy wczesnych godzin popołudniowych,
to palenie wygląda jeszcze w miarę, ale zaczyna się mega palenie dopiero w godzinach
wieczorowych  i  nocnych,  także  wtedy  dopiero  można  zobaczyć  jak  naprawdę  wygląda
spalanie i jak powietrze jest zatrute. 

Do punktu 5

Informacja  dyrektorów  przedszkoli  o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym
2022/23:

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Wszyscy radni otrzymali informacje,
które  Panie  przygotowały,  były  też  udzielone  wyczerpujące  informacje,  wiele  pytań  na
Komisji   Edukacji  dlatego  taka  prośba,  aby  wystąpienia  były  synestetyczne,  około  10
minutowe. 

1) Przedszkole nr 1 w Gostyninie

Wicedyrektor  Przedszkola  Nr  1  Sylwia  Śmiałkowska -  Przedstawiła  informację
o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym  2022/23  -  treść  informacji  stanowi
załącznik do protokołu w  wersji prezentacji. 
 
Radny Stanisław Lewandowski -  Zauważyłem, że też jest dzieci trochę z orzeczeniami,
Pani by przybliżyła jak fizycznie na co dzień wyglądają zajęcia z takimi dziećmi?

Wicedyrektor Przedszkola Nr 1 Sylwia Śmiałkowska -  Są organizowane zajęcia i jest
odpowiedni  nauczyciel  przeprowadzający  zajęcia,  w ciągu dnia  biorą  dzieci  ze  sobą  na
zajęcia,  często  jest  tak,  że  jest  to  np.  3  dzieci  na  zajęciach  logopedycznych,  ponieważ
godzinowo  nie  jesteśmy  w  stanie  zapewnić  indywidulanych  zajęć  dzieciom.  Jeżeli
w orzeczeniu jest potrzeba nauczyciela wspomagającego, staramy się aby ten nauczyciel
był, wspomagał, wspierał.

Radny  Stanisław  Lewandowski  -  Czy  w  związku  z  tym  budżet  przedszkola  jest
zwiększony, czy udaje się Pani w ramach budżetu to wszystko załatwić?

Wicedyrektor Przedszkola Nr 1 Sylwia Śmiałkowska - Staramy się w ramach budżetu, 
jednak prawda jest taka, że trochę tych pieniążków brakuje, bywa tak, że w ciągu roku
przybywa nam tych orzeczeń i niestety tych pieniążków jest brak.  

2) Przedszkole nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Gostyninie,



Dyrektor Przedszkola Nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi Anna Woźniak - Przedstawiła
informację  o  realizacji  zadań statutowych w roku  szkolnym 2022/23  -  treść  informacji
stanowi załącznik do protokołu w  wersji prezentacji. 
 
Radny Stanisław Lewandowski -  Czy to wszystko udaje się w ramach budżetu, którym
Pani dysponuje, czy są jakieś potrzeby na zwiększone środki?

Dyrektor Przedszkola Nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi Anna Woźniak -  Wszystkie
zadania są realizowane na bieżąco, jeśli są jakieś potrzeby, to jak zawsze zwracam się do
Pana Burmistrza i wspólnie rozwiązujemy, chociażby modernizacja kuchni w przedszkolu,
mogliśmy skorzystać z doposażenia, bo była likwidowana placówka, czyli Przedszkole nr 5,
sprzęt  i  urządzenia  mogliśmy  pozyskać,  bo  były  w  dobrym  stanie,  dobrej  jakości.
Większych zakłóceń nie ma.     

Radny Bogdan Ozimek -  Pojawiło się  takie sformułowanie  -  „czyściochowa akademia
w powiązaniu z Rossmann”, czyli wielką siecią ogólnokrajową  - jak to wygląda, czy nie ma
tam przesłanek do pozyskiwania   w przyszłości klientów wśród tych młodych ludzi?

Dyrektor  Przedszkola  Nr 2  z  Oddziałami  Integracyjnymi  Anna  Woźniak  -  Był  to
konkurs  plastyczny,  dzieci  wykonały  prace  plastyczne  i  później  prace  plastyczne  były
przekazywane  do tej fundacji Rossmann, natomiast, czy jest jakieś działanie marketingowe,
być może tak, ale za pieniążki, które otrzymaliśmy, były kupione mydełka,  które później
Panie nauczycielki wykorzystywały do zajęć, żeby przestrzegać higieny, żeby dzieci uczyć
wszystkich nawyków higienicznych.     

3)  Przedszkole nr 4 w Gostyninie,

Dyrektor  Przedszkola  Nr   4  Grażyna  Stanisławska  -  Przedstawiła  informację
o  realizacji  zadań  statutowych  w  roku  szkolnym  2022/23  -  treść  informacji  stanowi
załącznik do protokołu w  wersji prezentacji. 

Radny  Stanisław  Lewandowski  -  Odniosę  się  tylko  krótko  do  okresu  2022/2023
przedstawiła Pani to cukierkowo, nic dodać, nic ująć, ale chciałem się odnieść do czasu
teraźniejszego od 1 września, bo jak wiadomo, Pani dowodzi dużym przedsiębiorstwem,
byłem na otwarciu widziałem, obiekt imponujący, chyba każdy  z Państwa widział, zna,
wie,  weszliśmy  rzeczywiście  w  XXI  wiek  i  chciałabym  się  dowiedzieć  jak  na  dzisiaj
wygląda sytuacja,  bo w umiejętności  menadżerskie Pani nie wątpię,  absolutnie,  a wręcz
jestem zachwycony, natomiast jak to wygląda dzisiaj, bo to jest około 350 dzieci, kadra jest
też liczna, jak wygląda powszedni dzień, czy są jakieś obawy, zagrożenia?

Dyrektor  Przedszkola  Nr   4  Grażyna  Stanisławska  -   Przygotowanie  takiej  dużej
placówki do tego, żeby funkcjonowała, to był nie lada wysiłek dla mnie jako dyrektora, dla
całej rady pedagogicznej, bo przecież przeszli nauczyciele z różnych placówek do mojego
przedszkola,  to był wysiłek również pracowników administracji  i  obsługi,  ale udało się.
Przedszkole otworzyliśmy 1 września,  była to wielka uroczystość.  Jeżeli  chodzi  o  takie
codziennie  funkcjonowanie  przedszkola,  to  zatrudniamy  63  pracowników  w  tym  3
stażystów jeszcze, personel się zwiększył i pedagogiczny i  administracji i obsługi, dzieci
jest 346, to nie jest mała liczba. Jest jeszcze dużo rzeczy do zrobienia, przede wszystkim



wspólnie   z rodzicami, dziećmi i całą społecznością  doświadczamy tego nowego budynku,
są różne sprawy bieżące, np. jakaś usterka, to wówczas zgłaszamy, jest naprawiana. Rodzice
i dzieci muszą też się przyzwyczaić do nowego budynku,  dużego budynku, chociaż jest on
świetnie zorganizowany, że dzieci najmłodsze  mają swoje skrzydło, gdzie mają wydzieloną
szatnię,  dzieci  starsze są w drugim skrzydle,  która też dysonuje oddzielną szatnią,  więc
dzieci nie są stłoczone i stare skrzydło funkcjonuje tak, jak dotychczas. Jest dużo dla mnie
wyzwań, bardzo dużo spotkań z rodzicami, różnych problemów pedagogicznych, ale mamy
też  zastępcę,  Panią  Wicedyrektor,  zwiększyła  się  liczba  osób w administracji  i  powiem
szczerze - ciężko pracujemy, jesteśmy bez przerwy zajęci, ja siedzę bardzo późno, nawet
pracuję do 24:00, bo nie raz rodzice poprzez Messengera przysyłają mi różne widomości,
zapytania, jest jeszcze dużo pracy, ale po to jesteśmy, żeby rozwiązywać problemy,  żeby
organizować i poprawiać naszą jakość pracy,  musimy jeszcze trochę doposażyć placówkę,
jeszcze  parę  rzeczy  brakuje,  ale  dzięki  współpracy  i  wysiłkowi  całej  społeczności,
wszystkich  pracowników,  bo  wszyscy  bardzo  się  starają,  żeby  dzieci  dobrze  się  czuły
w przedszkolu, żeby rodzice byli zadowoleni. Chociaż powszechnie mówi się na mieście
o  naszym przedszkolu  moloch,  to  myślę,  że  nie  jesteśmy takim molochem,  bo  tak  jak
mówiłam, przedszkole podzielone jest na skrzydła, rodzice się integrują w ramach podziału
grup wiekowych, nie ma tłoku, na razie mamy zorganizowanych 15 oddziałów, jedna sala
jest wolna, ponieważ nie powstał 16 oddział, może i na szczęście, dlatego, że mamy salę
wolną  do dyspozycji,  możemy tam prowadzić różne zajęcia,  rytmikę dla najmłodszych,
natomiast na Sali widowiskowej możemy swobodnie przeprowadzać szkolenia dla kadry
pedagogicznej, spotkania, uroczystości przedszkolne, już nie jest to sala zajęta przez oddział
przedszkolny.  Poza  tym logopedzi,  pani  psycholog,  pani  pedagog  mają  swoje  gabinety
z prawdziwego zdarzenia i  ta praca idzie do przodu. Jest jeszcze dużo do zrobienia, ale
będziemy poprawiać jakość naszej pracy, jesteśmy otwarci na sugestie rodziców, bo zależny
nam na tym, żeby dzieci i cała społeczność lokalna była zadowolona z naszej pracy, z tego
budynku, warunki są doskonałe dla dzieci, tak jak Pan powiedział, to jest XXI wiek. Jakieś
drobne usterki występują, ale to zgłaszamy do wykonawcy i on to naprawia. 

Radny  Stanisław  Lewandowski  -  Dziękuję  bardzo  i  chciałem  tutaj  Pani  życzyć
pomyślności,  powodzenia,  bo jest  to  naprawdę obiekt  imponujący i  wymaga sprawnego
funkcjonowania i menadżerskiej ręki, żeby to poprowadzić dobrze. 

Dyrektor Przedszkola Nr  4 Grażyna Stanisławska - To jest sukces nie tylko mój, tylko
wszystkich nas, także Państwa, bo ja tu czułam wsparcie od całej Rady Miasta, od Pana
Burmistrza  i  od  moich  pracowników.  Naprawdę  proszę  Państwa,  mogę  powiedzieć,  że
pracownicy bardzo wiele zrobili  i  robią nadal,  żeby to przedszkole super funkcjonowało
i żeby jakość pracy nie spadła.   

Radny Stanisław Lewandowski -  Podjęła się Pani bardzo poważnego zadania i jestem
święcie przekonany, że ze skutkiem takim, jak usłyszeliśmy, myślę, że za rok będzie dużo,
dużo więcej. 

Radny Bogdan Ozimek -  Tam było takie sformułowanie - pomoc psychologiczna 7 godzin
tygodniowo obejmuje dzieci i rodziców, ale także nauczycieli, rozumiem, że dla nauczycieli
też to jest,  czy ewentualnie może wzrastać, jak Pani to odczuwa przyszłościowo, czy to już
jest jakiś poważny problem?



Dyrektor Przedszkola Nr  4 Grażyna Stanisławska - W poprzednim roku szkolnym my
mieliśmy tylko jedno orzeczenie o kształceniu specjalnym i  ta  pomoc psychologiczno -
pedagogiczna była udzielona w ramach bieżącej pracy, zatrudnialiśmy panią psycholog na 7
godzin,  panią  pedagog specjalną na 11 godzin,  teraz to już  jest  pani pedagog specjalna
zatrudniona  na  11  godzin  i  pani  psycholog  również.  Jest  więcej  opinii  z  poradni
psychologiczno-pedagogicznej i jeżeli rodzice nam te opinie przynoszą, to organizujemy dla
tych dzieci wsparcie psychologiczne, a jeżeli chodzi o wsparcie dla nauczycieli, psychologa,
czy  pedagoga,  to  są  spotkania  i  wymiana  doświadczeń,  ewentualnie  zawracanie  się  do
psychologa i pedagoga specjalnego z różnymi problemami wychowawczymi, bo tych dzieci
jest naprawdę dużo i okres adaptacji, szczególnie dla tych najmłodszych był bardzo trudny,
bo to są małe dzieci, 3-letnie, starszaki sobie super poradziły, nie było płaczu, natomiast
maluszki  przeżywały  rozstania  z  rodzicami,  dlatego  właśnie  Panie  Nauczycielki,
wychowawcy grup korzystali z tego wparcia pani psycholog, pani pedagog specjalne, to są
rozmowy, wymiana doświadczeń, co można zrobić, co ulepszyć. 

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski -  Korzystając z okazji,  że jest też Pani Dyrektor,
chciałem serdecznie  podziękować  za  to,  co  do  tej  pory  czyni  Pani  Dyrektor  na  terenie
przedszkola.  Inwestycja  niezwykle  trudna  dla  nas  wszystkich,  dla  Pani  w  sposób
szczególny,  za  ten  profesjonalizm  w  przygotowaniu  całej  rekrutacji  i  całego  tego
zamieszania jakie miało miejsce z rozbudową tego przedszkola serdecznie Pani dziękuję,
proszę przekazać podziękowania dla całej kadry pedagogicznej i pragnę uspokoić, że mimo,
że budynek jest parterowy nie przewidujemy rozbudowy tego przedszkola. 

Dyrektor  Przedszkola  Nr  4  Grażyna  Stanisławska  -  Myślę,  że  ten  budynek  Panie
Burmistrzu zaspokaja w pełni potrzeby, jeżeli chodzi o wychowanie przedszkolne na terenie
naszego miasta.  Mamy jeszcze miejsca  wolne,  cały czas  rodzice dzwonią,  przyjmujemy
dzieci, więc myślę, że rodzice i społeczność lokalna jest w pełni zaspokojona jeżeli chodzi
o to, że dzieci mają miejsce w przedszkolu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –  Proszę Państwa, trzeba się przyłączyć
do tego, co powiedział Pan Burmistrz, gratulujemy placówki, ale też gratulujemy tej dobrze
wykonaj  pracy  przez  Panią  Dyrektor,  życzymy takich  samych  sukcesów na  przyszłość,
niech wszystko się w przedszkolu uda, widzę, że już kolejne uroczystości są planowane,
także myślę, że wszystko będzie bardzo dobrze. Wszystkiego dobrego Pani Dyrektor.  

Dyrektor  Przedszkola  Nr   4  Grażyna  Stanisławska  -   Dziękuję  bardzo  Państwu
i przekażę całej społeczności lokalnej, że takie były reakcje i uznanie za naszą ciężką pracę.
Dziękuję.   

4) Przedszkole  Niepubliczne  z  Oddziałami  Specjalnymi  „Akademia
Przedszkolaka”   w Gostyninie. 

Dyrektor  Przedszkola  „Akademia  Przedszkolaka”  Małgorzata  Malcan  -
Kołaczkowska - Przedstawiła informację  o realizacji zadań statutowych w roku szkolnym
2022/23 - treść informacji stanowi załącznik do protokołu w  wersji prezentacji. 

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionej informacji. 



Do punktu 6 

Informacja  Burmistrza  Miasta  Gostynina  z  realizacji  zadań  wynikających
z Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie podmiotów,
w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użytecznych.

Zastępca  Naczelnika  Biura  Organizacyjnego  Burmistrza  Anna  Wysokińska  -
Przedstawiła  informację  z  realizacji  zadań  wynikających  z  Rozporządzenia  Ministra
Sprawiedliwości  z  dnia  1  czerwca  2010  r.  w  sprawie  podmiotów,  w  których  jest
wykonywana  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca  społecznie  użytecznych  -  treść
informacji stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.     

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do przedstawionej informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –   Ogłaszam 10 minut przerwy. 

(po przerwie…)

(przybyła Radna Renata Śniecikowska…)
Do punktu 7 

Informacja związana z analizą złożonych oświadczeń majątkowych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –    Tak jak co roku, analizy oświadczeń,
które  składacie  państwo  dokonuję  ja,  taką  informację  moją  otrzymaliście,  ja  w  tych
oświadczeniach nie stwierdziłem żadnych nieprawidłowości.   Jeden egzemplarz każdego
z tych oświadczeń został skierowany do Urzędu Skarbowego w Gostyninie, natomiast do
dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy z Urzędu Skarbowego w tej sprawie żadnej informacji,
jeśli się pojawi, będę Państwa informował.  Kolejna informacja, to informacja, którą złożył
Pan Burmistrz, który analizuje oświadczenia swoich pracowników i też jak Państwo z tej
informacji  wywnioskowaliście,  że  nie  było  tutaj  żadnych  nieprawidłowości  i  trzecia
informacja,  to informacja od Wojewody Mazowieckiego. Oświadczenie Pana Burmistrza
i moje są przekazywane do Urzędu Wojewódzkiego, jeśli chodzi o moje oświadczenie, to
Wojewoda nie wniósł żadnych uwag, natomiast jeżeli chodzi o Pana Burmistrza jest tam
pewna uwaga, proszę o wyjaśnienie.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Tak, została mi zwrócona uwaga, zresztą słusznie,
że nie podałem informacji  załączonej do oświadczenia majątkowego, pewnej informacji,
wynikającej  z  rozbieżności z  PIT 37.  Chodzi  o  to,  że  nie wykazałem dochodu z  tytułu
otrzymanego za okres urlopu ojcowskiego, zasiłku macierzyńskiego w kwocie 5.279,40 zł.,
nie wykazałem omyłkowo tego zasiłku. Wyjaśnienie zostało niezwłocznie przesłane. 

Radny Stanisław Wróblewski -  Proszę Państwa po raz kolejny te oświadczenia są jakoś
podsumowywane, ja mam taki zawsze niedosyt jak poczytam przykładowe, to zastanawia
mnie, dzięki Bogu, czy nie wiem dzięki komu wyłapano coś u Pana Burmistrza, wniosek, że



ktoś to czyta, bo jeżeli podajemy my tu obecni własnościowe mieszkanie o powierzchni
prawie 50 metrów, a wartość tego mieszkania to 180 złoty, to  dziwnie jakoś. 

Radny Czesław Jaśkiewicz - Pomyłka. 

Radny Stanisław Wróblewski -   Ale za chwilę jest garaż o powierzchni 18 m² o wartości
14  złoty,  to  jedna  pomyłka,  goni  drugą  pomyłkę,  co  niektóre  nasze  deklaracje  są
przynajmniej żenujące. Już nie mówię, że jest obowiązek wypisywania skąd są dochody,
a jedne z pracowników oświatowych z PIT-u, całościowo, wszystko wrzuca, także mimo, że
tam są  pewne polecenia, podpisujemy się za zgodnością, za odpowiedzialnością, chyba nikt
tego nie sprawdza. Tak jak usłyszałem rok temu, radny ma obowiązek złożyć oświadczenie
w  terminie,  a  może  napisać  co  chce,  nie  podlega  to  żadnej  kontroli,  to  jest  małe
nieporozumienie.    

Do punktu 8 
      
Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka  -  Przedstawił  informację o realizacji zadań
oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 - treść informacji stanowi załącznik do protokołu
w wersji papierowej.

Radny Stanisław Lewandowski -  Ilość uczęszczających uczniów do szkoły maleje, a jaki
był poziom 10 lat  do tyłu, chcę to porównać i co ewentualnie dalej,  jak poziom będzie
spadał, czy jest jakiś plan B?

Inspektor ds.  Oświaty Szymon Szczypawka  -  Oczywiście żyjemy w warunkach niżu
demograficznego i to jest rzecz oczywista i jeżeli sięgniemy pamięciom 10 lat do tyłu to
liczebność mieliśmy zupełnie inną i to na każdym etapie edukacyjnym, na poziomie szkół
podstawowych i na poziomie szkolnictwa ponadpodstawowego. Nie ulega wątpliwości, że
dzieci mamy mniej,  nie mam dzisiaj przy sobie danych demograficznych, żeby się nimi
podeprzeć, żeby spojrzeć jak to będzie wyglądało za lat kilka, lub kilkanaście, natomiast
oczywiście ten spadek jest zauważalny jeżeli chodzi o liczę urodzeń, to jest ich mniej. 

Radny Bogdan Ozimek - Zauważyłem w egzaminach, że od 4 lat nikt nie zdawał języka
niemieckiego, czymś to jest spowodowane?

Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka   -  Rzeczywiście  tak  jest,  że  języka
niemieckiego dzieci nie wybierają, może z tego względu, że języka angielskiego dzieci uczą
się dużo wcześniej, zaczynają edukację właściwie już od przedszkola, wszyscy mówią też,
że jest łatwiejszy, trudno mi się odnieść do tego, ale rzeczywiście jeżeli chodzi o język obcy,
to  wybierają  dzieci  język  angielski  od  wielu  lat.  Tak  się  dzieje  również  w  szkołach
ponadpodstawowych,  na  maturze  ma  to  swoje  odbicie  i  też  młodzież  wybiera  język
angielski.

Radny Bogdan Ozimek -  Ale nie jest to spowodowane ilością godzin, nauczania?

Inspektor ds. Oświaty Szymon Szczypawka  - Nie. 



Radny  Stanisław  Wróblewski  -  Wynotowałem  sobie  z  moich  zasobów  liczbę  dzieci
w szkole muzycznej, jak tam to się dzieje - dlaczego o tym mówię, bo przecież idziemy
w kierunku  budowy tego obiektu   dla  potrzeb  szkoły  muzycznej.  W 2019 roku  -  134,
w 2020 - 121, w 2021 - 99 dzieci, w 2022 - 94. Rok do roku spada liczba dzieci, o 40 spadło
w sumie przez okres 4 lat. Dziwne, że liczba oddziałów się nie zmieniła, jest cały czas 10
oddziałów przez ten okres, przypomnę, że norma ilościowa dzieci w szkole muzycznej, jest
taka sama jak  w szkole masowej, czyli maksymalnie 25 dzieci powinno być w szkole, a
tutaj są klasy, szczególnie w tej 4 letniej muzycznej, po 2, 3, 4, 5 osób. Czy jest naprawdę
taka  potrzeba    w  mieście,  żeby  budować  nowy  obiekt  z  przeznaczeniem  na  szkołę
muzyczną? Warto byłoby to przeanalizować, bo szkoła muzyczna, wydaje się, że nie jest już
jakąś wielką rewelacją dla środowiska   gostynińskiego - jako uwagę taką, podsumowującą,
to, co Pan Inspektor powiedział o ilościach, tylko rzucam pod rozwagę.  

Do punktu 9   

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania,
wychowania  i  opieki  oraz  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie
z  wychowania  przedszkolnego  w  prowadzonych  przez  Miasto  Gostynin  przedszkolach,
oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktach przedszkolnych.
             
Inspektor  ds.  Oświaty  Szymon  Szczypawka   -  Przedstawił  uchwałę  -  treść  uchwały
stanowi załącznik do protokołu  w wersji papierowej. 
 
Opinia komisji:
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu - opinia pozytywna.    

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 15: Bryłka Katarzyna,  Chojecka – Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA NR 454/LXVI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w     wersji  
papierowej.

Do punktu 10 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  prac  nad  projektem uchwały  budżetowej
Miasta Gostynina.



Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Do tej pory mieliśmy przygotowywany projekt
w takim układzie, że dochody były prezentowane w działach, natomiast wydatki w działach
i rozdziałach, teraz będzie to prezentowane - zarówno dochody jak i wydatki oraz wszystkie
załączniki  dotyczące  zadań  zleconych  dotacji  podmiotowych,  dotacji  dla  podmiotów
niezaliczanych  do  finansów  publicznych,  będą  prezentowane  w  pełnej  klasyfikacji
budżetowej.  W § 4 uchwała wskazuje termin w jakim projekt Burmistrz  przekłada Radzie
i RIO. W § 5 tej uchwały przedstawia się tryb prac nad samym projektem, przez komisję
rady i samą radę. 

Opinia Komisji:
Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  -  opinia  pozytywna  wraz  z  autopoprawką
dotyczącą poprawy znaków interpunkcyjnych. 
Komisja Spraw Obywatelskich,  Zdrowia i  Pomocy Społecznej -  opinia pozytywna wraz
z autopoprawką dotyczącą poprawy znaków interpunkcyjnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Wiemy, że prace nad uchwałą trwały
do  dnia  sesji  i  oprócz  tego,  że  zostały  zmienione  znaki  interpunkcyjne,  to  został
przeredagowany § 1, jakby Państwo zwrócili uwagę, to jest ten w projekcie, który Państwo
otrzymali dzisiaj.  Ten paragraf jest przeredagowany, on się składa w tej chwili z dwóch
ustępów, z punktów, liter i tiretów.  

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 15: Bryłka Katarzyna,  Chojecka – Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA NR 455/LXVI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w     wersji  
papierowej.

Do punktu 11 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Przedstawiła uchwałę -  treść uchwały stanowi
załącznik do protokołu  w wersji papierowej. 
 



Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna.
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna.
 
Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 15: Bryłka Katarzyna,  Chojecka – Dinić Emilia, Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław,
Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek
Urszula, Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata,
Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA NR 456/LXVI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w     wersji  
papierowej.

Do punktu 12 

Podjęcie  uchwały zmieniająca uchwałę nr  386/LVI/2022 Rady Miejskiej  w Gostyninie z
dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2034.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Przedstawiła uchwałę -  treść uchwały stanowi
załącznik do protokołu  w wersji papierowej. 

Opinia Komisji:
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu - opinia pozytywna.
Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - opinia pozytywna.
 
Radny Bogdan Ozimek -  Na końcu jest  -  zdjęto przedsięwzięcie  pod nazwą „budowa
chodnika i świetlenia dróg” co to jest?  

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska -  Tak,  to  w wydatkach majątkowych na  kwotę
10.455,00 zł. 

Radny Bogdan Ozimek - Chodzi tylko o  to, że jest jakiś błąd - świetlenia i nie wiedziałem
dokładnie. 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - W tym roku rezygnujemy z tego przedsięwzięcia,
a  na  przyszły  rok  będzie  wprowadzone  przedsięwzięcie  -  „Budowa  i  modernizacja  ul.
Sosnowej  na  które  dostaliśmy  dofinasowanie,  a  ta  kwota  dotyczyła  przebudowy
transformatora bodajże, szafki energetycznej i  będzie razem wykonywane przy realizacji
budowy drogi.   



Radna Katarzyna Bryłka -  A kwota 4.200.000,00 zł. na zadanie Modernizacja Miejskiego
Centrum Kultury środków z Polskiego Ładu niewykorzystanych w 2023 roku i przesunięcie
robót też na 2023 rok, czy na kolejny rok?

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Na  2023  rok  zrobiłam,  nie,  na  2024  rok,  bo
przesuwają  się  roboty  budowlane,  w  dwóch  transzach  ma  być  płacone  za  to  zadanie,
myśleliśmy,  że pierwsza transza będzie  w tym roku,  niestety pewnie  będzie  wydłużony
termin, bo tam doszły też roboty dodatkowe. W takim razie zgłaszam tutaj autopoprawkę,
na 2024 rok.   

Radna  Katarzyna  Bryłka  -  Jeszcze  mam  pytanie  dotyczące  modernizacji  boiska
piłkarskiego jest kwota 9.100.816,79 zł, chyba, bo coś z przecinkami jest nie tak, a limit na
na 2024 rok, to jest 2.000.000,00 zł? 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Tak, bo 7.054.076,79 zł, to jest na 2025 rok. 

Radna Katarzyna Bryłka -  A łączna kwota 9.054.076,79 zł.?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Tak, bo łączne nakłady są 9.100.816,79 zł., wkradł
się  cyfrowy błąd,  bo  jest  tu  jeszcze  doliczony  koszt  dokumentacji,  a  limit  zobowiązań
ustalony jest już na roboty wykonane.    

Radny Stanisław Wróblewski - Taka krótka uwaga, wymaga ta uchwała małej korekty, bo
tam jest kilka przynajmniej liczb, gdzie są dwa przecinki w liczbie i nie wiadomo jaka to
jest wartość,  jeszcze powtórzenie w partnerstwie - nawet nie umiem tego przeczytać, na
końcu  pojawia  się  jakiś  ustęp  1  nie  wiadomo do  czego  jest  doklejony,  coś  trochę  się
rozbiegał ten dokument, trzeba  jeszcze trochę korekt wykonać, tak delikatnie.     

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska  -  Przyznam szczerze, że był robiony w trudnych
warunkach, następny na pewno będzie lepszy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder –  Ale będziemy głosować, wobec tego
zrobimy teraz 10 minut przerwy, jeżeli Państwo mają taką ochotę i znaleźli uchybienia, to
bardzo  proszę,  żeby  to  ewentualnie  wspólnie  poprawić,  żebyśmy  byli  przekonani,  że
głosujemy nad uchwałą, która jest po prostu właściwa.  Ogłaszam 10 minut przerwy.

(po przerwie…)

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder –   W przerwie sesji, dostaliśmy pismo
od  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Gostyninie  w  temacie  analizy  oświadczeń
majątkowych  -  odczytam teraz  to  pismo  -  treść  pisma  stanowi  załącznik  do  protokołu
w wersji papierowej.

(obrady opuściła Radna Anna Wysokińska…)



(obrady opuściła Radna Emilia Chojecka - Dinić…) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder –    Rozdamy zaraz poprawioną uchwałę
WPF. 

Radni otrzymali projekt poprawionej uchway 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 13:  Bryłka Katarzyna,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław,
Majchrzak  Anna,  Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski
Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Śniecikowska  Renata,  Wróblewski
Stanisław.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA NR 457/LXVI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w     wersji  
papierowej.

Do punktu 13 

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Andrzeja  Szlezyngiera  na  działalność
Burmistrza Miasta Gostynina.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Pani Przewodnicząca Komisji Skarg
musiała nas opuścić, ale w jej imieniu Pan Mecenas.   

Adwokat Konrad Wypych - Rada zajmowała się już skargą złożoną przez tego Pana jakiś
czas temu, z tym, że wtedy skarga wprost dotyczyła kierownika jednostki, czyli Miejskiego
Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  natomiast  teraz  skarżący  jakby  przerzucił  akcent  na
Burmistrza.  Sprawa  merytorycznie  dotyczy  tego  samego  zagadnienia,  czyli  odsetek  od
nienależnie pobranego świadczenia przez tego Pana, jednak z uwagi na fakt, że wtedy była
to  skarga  na  Kierownika,  teraz  na  Burmistrza,  to  moim  zdaniem  Rada  powinna  się
merytorycznie tą skargą zająć. Co do merytorycznych uwag, skarga w mojej ocenie jest
niezasadna,  ponieważ  organ  miał  prawo  naliczyć  odsetki  od  nienależnie  pobranego
świadczenia, wprost mówią o tym przepisy ustawowe, więc skoro odsetki  zostały naliczone
zgodnie z prawem, to zarówno wtedy skarga na kierownika była niezasadna, jak i teraz nie
ma podstaw, żeby uznać,  że Burmistrz w zakresie swoich kompetencji  nadzorczych nad
miejskim  jednostkami  organizacyjnymi  dopuścił  się  jakiś  nieprawidłowości  i  przez  to
nieprawidłowo zostały  naliczone  odsetki.  Także  w mojej  ocenie  skarga  jest  bezzasadna
i tak bym rekomendował przyjąć uchwałę i tak też komisja zarekomendowała. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 13:  Bryłka Katarzyna,  Florczak Anna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław,
Majchrzak  Anna,  Majchrzak  Tadeusz,  Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski
Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,  Śniecikowska  Renata,  Wróblewski
Stanisław.

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA NR 458/LXVI/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w     wersji  
papierowej.

Do punktu 14

Sprawy rożne. 
       
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – Planowana sesja listopadowa jest na
dzień 29 listopada. Wysłaliśmy do Państwa szereg pism. Pierwsze pismo, to jest pismo,
które  Pan  Burmistrz  skierował  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych,  zgłoszono  temat
nawierzchni  -  uszkodzenia  chodnika  z  płyt  betonowych.  Kolejne  pismo,  to  pismo
Międzywojewódzkiego Cechu  Kominiarzy,  którzy  niepokoją  się,  jeśli  chodzi  o  ochronę
powietrza,  sadza  płonie,  czad  zabija  z  takim  hasłem  jest  pismo.  Dalej  jest  pismo  od
Wojewody Mazowieckiego,  dotyczące reparacji  wojennych,  skierowane  do samorządów.
Nasi  przyjaciele  Ogólnopolskie  Stowarzyszenie  Kominki  i  Piece,  informują  nas,  że
Wyrokiem  z  dnia  10  lipca  2023  roku  Wojewódzki  Sąd  Administracyjny  w  Warszawie
stwierdził  nieważność  Programu  Ochrony  Powietrza  dla  stref  w  Województwie
w Mazowieckim w których zostały  przekroczone poziomy dopuszczalne, jest załączony
wyrok, także zachęcam do lektury. Ostanie pismo, to pismo Rady Miejskiej  w Toszku,
petycja  o  podjęcie  inicjatywy  ustawodawczej  w  zakresie  nowelizacji  ustaw  kodeksu
postępowania  cywilnego  i  kodeksu  pracy,  ustawy  o  postępowaniu  egzekucyjnym
w administracji i innych powiązanych tematycznie, chodzi o to, że radni Toszka podnieśli
opłaty i zwracają się, żebyśmy my też tych opłat nie chcieli podnosić.  

Radny Bogdan Ozimek -  Mam prośbę o uzupełnienie oświetlenia w Parku Piłsudzkiego,
jest kilka lamp, które nie świecą, a dni są coraz krótsze, szczególnie od ul. Ogrodowej.

Burmistrz  Miasta  Paweł  Kalinowski  -  Ale  czy  to  chodzi  o  te,  które  są  specjalnie
wyłączone?

Radny  Bogdan  Ozimek  -  Jeśli  powiecie,  które  są  specjalnie  wyłączone,  to  ja  mogę
rozmawiać na ten temat. Jest to mój rejon, ludzie też mi to zgłaszają, że powinny świecić,
może nie w tym pełnym wymiarze, jak kiedyś świeciły, ale chociaż pojedyncza lampa na



ulicy  Ogrodowej,  bo  w  środku  jest  ciemno,  chyba  się  przepaliła,  niż  specjalnie  jest
wyłączona. Proponuję się przyjrzeć.  

Do punktu 15

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder -   Zamykam obrady LXVI sesji Rady
Miejskiej VIII Kadencji, dziękuję wszystkim za przybycie.                    

Przewodniczący Rady Miejskiej
        
     Andrzej Hubert Reder 

   


